
Protokoll fört vid styrelsemöte Upplands Vallhundsdklubb, den 
31 maj 2020 
 Närvarande: Björn Mattsson, Ulf Carlsson, Ylva Sundgren Wallin, Eva Karlsson, Elin Esperi, 
Anette Stafring 

1.Ordförande förklarade mötet öppnat 

2. Anette utsågs till sekreterare, Eva till att justera 

3.Dagordningen godkändes 

4. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

5. Medlemsnytt, infoblad Stoppat pga Corona 

7. Medlemsvård  och aktiviteter se respektive sektion  

8. Inga beslut mellan möten 

9. Fårsektion: förslag KM på Husby, VP Hos Björn M, förslag Corona Cup – varierade 
tävlingar o moment att samla poäng. 

10.Nötsektionen: träningar hos Uffe o Bernice fungerar bra. Förslag på KM nöt och VP nöt. 

11. Instruktörer Vi efterlyser information om instruktörsutbildning och framförhållning. 

12. Övriga frågor: Vår motion till SVAKs årsmöte ansågs behandlad i och med att 
försäkringen omförhandlats med Agria. Vi anser att ersättningen är för låg och SVAK 
behöver en fond som kan betala mellanskillnaden mellan livvärde och försäkringsbelopp. 
En ny motion ska skrivas och faktura skickas till SVAK, Elin ansvarar. 

Diskussion om startavgifter och ersättningar djurägare. 

13. Nästa möte: 2 augusti hos Uffe kl 14. 

14. Mötet avslutades 

Sekreterare  Ordförande   Justeras 

Anette Stafring Elin Esperi   Eva Karlsson


